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Abstract (en)
The device (10) has a small metal plate (12) having oblong slots for passing a loop of a rope (11), and a rigid or semi-rigid retaining element (15)
integrated to the plate. A hook (16) is connected to the retaining element by a maintain part (17). The hook is mounted in the maintain part in
bidirectional sliding manner for being urged in abutment against the plate, when the rope is blocked or to move away from the plate, during the
release of the rope. The maintain part is formed by a plastic clip comprising a hole.

Abstract (fr)
Appareil d'assurage 100 pour corde, comprenant une plaquette 112 ayant au moins une fente 13, 14 pour le passage d'une boucle de corde 11, un
élément de retenue 15 solidaire de la plaquette, et un mousqueton 16 relié a I'élément de retenue au moyen d'une piece de maintien 17 le rendant
imperdable par rapport a la plaquette 112. Le mousqueton 16 est monté a coulissement bidirectionnel dans la piece de maintien 17 pour venir en
butée contre la plaquette 112 lors du blocage de la corde 11 ou s'en éloigner lors du déblocage.
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